

RECOMMANDATIONS SOU 60

Session on Territorial Coaching

- Make the territorial coaching approach accessible to the local governments and other stakeholders who make the request
- Institutionalize the territorial coaching approach in the governance of African local governments
- Develop the evaluation of territorial coaching approaches and processes and Develop an academic research thrust on Territorial Coaching
- Pursue the creation of ITCF (network of territorial coaches)
- Open other Territorial Coaching Centers in Africa
- Support any initiative that brings together local governments and teh people to accelerate their actions for a sustainable future

RECOMMANDATIONS SOU 60

Coaching territorial | *Session on Territorial Coaching*

- Rendre accessible la démarche coaching territorial pour les collectivités et autres parties prenantes qui le sollicitent
- Institutionnaliser la démarche de coaching territorial dans la gouvernance des collectivités locales africaines
- Développer l'évaluation des démarches et processus de coaching territorial et Développer un axe de recherche universitaire sur le Coaching Territorial
- Poursuivre la création de ITCF (réseau des coachs territoriaux)
- Ouvrir d'autres Centre du Coaching Territorial en Afrique
- Appuyer toute initiative qui rassemble les collectivités locales et les populations en vue d'accélérer leurs actions en faveur d'un futur durable